
 

Interpelácia č. 3/2014   
 

 

1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

Mgr. Begala: 

Interpelácia sa týka mestskej časti Paričov. Poprosil by som o informáciu v akom štádiu sa 

nachádza riešenie problému. Vieme, že petičný výbor vyvíja aktivitu na odvedenie 

povrchových vôd v tejto mestskej časti, či máme nejaké stanoviska a ako tu problematiku 

budeme riešiť. Ďakujem. 

 

Ing. Princík: 

Čo sa týka odvodnenia Paričova, paričovčania sa pýtali v akom štádiu je projekt, ktorý bol 

ešte v 2010 roku spracovaný, dalo ho vypracovať bývalé vedenie mesta, bol to projekt 

Paričov – protipovodňové opatrenia. Tento projekt sme dali na analýzu, robila to firma 

VAMA, ktorá sa zaoberá komplexnou vodohospodárskou činnosťou v spolupráci s Doc. 

Zeleňakovou z Technickej univerzity v Košiciach a vyšlo im, že tento projekt nemá charakter 

protipovodňových opatrení a sú tam veľmi vysoké investičné náklady. Myslím si, že cena 

toho diela bola až pol mil. eur. Jednalo sa o drenážne rúrky malého priemeru, ktoré by 

nestíhali odvádzať ani povrchovú vodu. Navrhovali riešenia - systém rigolov po uliciach MČ 

Paričov, ktoré by odvádzali vodu do melioračných kanálov. V tomto chceme aj pokračovať, 

odvodníme tak tu severnú časť, najviac postihnutú a južnú časť tiež odvodňovacími rigolmi 

spod cintorína a potrubím odvedieme do melioračného kanála, ktorý ide po južnej strane 

Paričova, asi toľko k tomu. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 

 

 

 

 

 

 


